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Abstract (en)
[origin: US4826704A] In order to increase the efficiency of a coating process wherein a coating medium such as, for example, powders directed from
a coating medium pressure line toward a workpiece to be coated, with the coating process also including an applied electrostatic field, a coating
medium which does not adhere to the workpiece is drawn off by way of a suction channel. A flow of the emerging coating medium is bent toward
the workpiece that is to be coated by providing a carrier surface profile area between an outlet of the coating medium and a suction channel. By this
arrangement a flow velocity gradient between the workpiece to be coated and the profile area is realized with the resulting pressure gradient from
the profiled area toward the workpiece.

Abstract (de)
Um die Effizienz eines Beschichtungsverfahrens, bei welchem ein Beschichtungsmedium, wie Pulver, aus einer Druckleitung (7) gegen ein
zu beschichtendes Werkstück gerichtet wird, allenfalls unterstützt durch ein angelegtes elektrostatisches Feld (E), dann nicht am Werkstück
haften gebliebenes Beschichtungsmedium über einen Absaugkanal (19) wieder abgesaugt wird, wird die Strömung des austretenden Mediums
gegen das zu beschichtende Werkstück (3) hin gekrümmt, wie durch Vorsehen eines Tragflächenprofils (13) zwischen Mediumaustritt- (9) und
Absaugkanal (29). Damit wird gezielt ein Strömungsgeschwindigkeitsgefälle zwischen zu beschichtendem Werkstück (3) und Profil (13) realisiert, mit
resultierendem Druckgefälle vom Profil (13) gegen das Werkstück (3).
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